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Vedoucí kolotoče Bře 19, 2023

VIDEO: Nicolas Sarkozy varoval parlamentní
vyšetřovací komisi, že Evropa je nejbrutálnějším
kontinentem, ze kterého vyšly největší světové války a
všichni v Evropě to mají v sobě! Zapomněli jste na
Bosnu, když tvrdíte, že Evropa takovou válku jako na
Ukrajině zatím nezažila! Myšlenkou vzniku EU bylo
zabránit válkám, ale teď je to EU, která bubnuje do
války! Inflace v Evropě se nedá zresetovat oškubáním
důchodců, ale pouze zničující válkou!
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Bývalý francouzský prezident Nicolas Sarkozy svědčil [1] ve čtvrtek

16. března před parlamentní vyšetřovací komisí francouzského

parlamentu a jeho Národního shromáždění,  kde se vyšetřují příčiny

ztráty francouzské suverenity a energetické nezávislosti. Francie

totiž dlouhá léta odebírala lacinou energii z Německa a

postupně odstavovala své jaderné elektrárny, přičemž

velká část té elektřiny z Německa vlastně z Německa ani

nebyla, protože velká část jí pocházela ze zemí Východní

Evropy, především z České republiky, která je největším

exportérem elektřiny v Evropské unii v přepočtu na hlavu

obyvatelstva, ale přitom právě v ČR mají občané nejvyšší ceny

elektřiny v EU.

1:07 / 1:07

Spolu s tím, jak začaly růst ceny energií v EU poté, co Američané

vyhodili do povětří oba plynovody Nord Stream, z jejichž plynových

dodávek Německo vyrábělo levnou elektřinu, tak ve Francii začaly

kolabovat podniky, ale i domácnosti, které si nemohou dovolit už

platit tak vysoké účty za elektřinu. A francouzský parlament k tomu

svolal vyšetřovací komisi, kdo je vlastně zodpovědný za to, že došlo k

uzavírání francouzských elektráren. Před komisí se neustále

operovalo s jediným důvodem pro tuto krizi, a to je válka na

Ukrajině. De facto za to, že se Evropská unie dobrovolně odstřihla od

ruských energií a paliv s odůvodněním, že nakupovat ropu a plyn od

Ruska by znamenalo financovat Kremlu válku na Ukrajině, prý může

právě Rusko.

Evropská unie měla zajistit, že už nikdy v Evropě nevypukne válka. Brusel ale místo toho vyzbrojuje

Ukrajinu a bubnuje do války

https://href.li/?https://www.aa.com.tr/fr/politique/sarkozy-l-europe-de-tous-les-continents-du-monde-est-le-continent-le-plus-brutal-/2849295
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Před komisí zaznělo, že Evropa takovou válku, jaká je na Ukrajině,

ještě nikdy v poslední době nezažila, ale to není pravda. Sarkozy se

totiž rozpovídal o tom, co bylo hlavní myšlenkou ES, později EHS a

dnes Evropské unie. Původním cílem Evropské unie bylo zabránit

válkám, aby se už nikdy v Evropě žádná válka neodehrála, protože

Evropa je nejbrutálnější kontinent na světě, ze kterého vzešly obě

světové války a v historii byla právě Evropa kolébkou nejstrašnějších

válek v dějinách. Nikoliv Afrika, nikoliv Asie, ale Evropa je

nejbrutálnějším kontinentem. A právě Evropská unie a projekt

Evropského společenství měl zabránit další velké válce v Evropě.

Nicolas Sarkozy před parlamentní komisí

Jenže, to, co vidíme právě teď, to není Evropská unie, kterou jsme

znali, prohlásil Nicolas Sarkozy. Evropská unie bývala založena na

míru a na absolutním odporu proti jakýmkoliv válkám. Jenže dnes se

něco změnilo a Evropskou unii nepoznáváme. Evropská unie namísto

míru a diplomacie bubnuje do války na Ukrajině a schvaluje další a

další dodávky zbraní. Podle Nicolase Sarkozyho je to konec původní

myšlenky Evropské unie, která měla zaručit mír v Evropě.

https://aeronet.news/wp-content/uploads/SarkozyBarbarEUSpeech.jpg
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Podle Sarkozyho, pokud nedojde k zastavení vyzbrojování

Ukrajiny, se celá Evropa propadne do barbarství a

celoevropského konfliktu. Sarkozy zkrátka jen jinými slovy

popsal proces fašizace a nacifikace Evropy, které pramení z

revanšismu a revizionismu po II. sv. válce, protože vítězství

Sovětského svazu nad nacistickým a rasově “nadřazeným”

Německem nebylo ani 78 let po válce stráveno ze strany černé

šlechty, tedy Londýnských kanceláří.

Fialova vláda okradla důchodce na valorizacích důchodů a vzápětí oznámila, že po úspoře peněz na

seniorech nakoupí pro armádu munici za desítky miliard korun!

Fašismus prorůstá hluboko do srdcí i slovanských národů, což je

možné vidět v rozštěpení národů, kdy země Evropy se rozdělují na

válečné fanatiky a na odpůrce války, mezi nimiž dochází k obrovské

nenávisti a dokonce už i fyzickým útokům. Prostor Evropy je

zakonzervovaným sudem výbušnin, který se čas od času

prostě otevře a nechá se explodovat, čímž dojde ke zničení

Evropy a k restartování HDP. Válka totiž resetuje inflaci.

Pokud máte kdekoliv nezvladatelnou inflaci, můžete ji zastavit v

zásadě dvěma způsoby, buď drakonickým zchudnutím obyvatelstva

tak, aby už si nemohlo nic kupovat, anebo vypuknutím zničující

války, která zničí infrastrukturu a hodnoty, takže se začíná od nuly,

od základů a s novou platební jednotku, novou měnou, případně

měnovou reformou po skončení války. V zásadě třetí cesta neexistuje,

protože měnová reforma v době míru je praktiky politicky

neprůchodná. Je to okradení občanů za bílého dne, úplně všech, bez

rozdílu, a nejvíce by to postihlo právě nejbohatší lidi, takže tato cesta

je prakticky vyloučena.
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Okrást důchodce, to chce odvahu…

V Česku vidíte zatím v reálu naživo realizaci první cesty, okradení

důchodců o valorizace, s cílem snížení jejich kupní síly na úkor

inflace, zatímco Fialenkova vláda uspořené peníze za tento rok chce

použít na nákup munice pro českou armádu za desítky miliard korun

[2]. Na důchodce tak peníze nejsou, ale na nákupy munice jsou

zaručeně. Je to typický mechanismus, jak snížit inflaci skrze snížení

kupní síly velké skupiny nejzranitelnějšího obyvatelstva, tedy

důchodců.

Nižší objemy nákupů to ale podle odborníků nezajistí. Důchodci

začnou nakupovat levnější potraviny v nižší kvalitě a ceně. Omezení

růstu mezd mimo valorizační paritu s inflací zajistí

nakonec jenom zchudnutí obyvatelstva bez dopadu na

snížení inflace, což je cesta do pekel, lépe řečeno cesta k

rozvojovým zemím III. světa, kde panuje vysoká inflace a

vysoká chudoba bok po boku. Přesto se stále dokola opakuje tato

mantra Keynesiánů, že když je vysoká inflace, je potřeba snížit

spotřebu obyvatelstva.

Inflaci navázanou na cenu paliv a energií na vstupech výroby nelze snížit oškubáním důchodců o

valorizační nároky, to je nesmysl a navíc zločin na seniorech!

https://aeronet.news/wp-content/uploads/CednikFiala.jpg
https://href.li/?https://www.novinky.cz/clanek/domaci-armada-dokoupi-munici-za-desitky-miliard-40425858
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Pokud je ale inflace způsobena vysokou cenou paliv a energií na

vstupech prvo a druhovýroby, nelze inflaci snížit použitím fiskálních

nástrojů jako jsou valorizace důchodů, protože ta inflace není

způsobena růstem mezd nebo spotřebních cen, ale růstem energií a

paliv na vstupech veškeré lidské výrobní činnosti. Jinými slovy,

nemá-li společnost přístup k levným palivům a energiím, je

odsouzena k životu v obrovské inflaci, která se postupně bude

roztáčet do závratných hodnot.

Každý článek ve výrobě si naúčtuje vyšší paliva a energie,

což vede k růstu cen zboží. Růst cen zboží tlačí před sebou

mzdy, které musí růst společně s inflací, jinak lidé

přestanou chodit do práce. Proto nejde snížit mzdy

zaměstnancům, ani ve státní správě, ani jinde, ale pouze těm lidem,

kteří v pracovním procesu již nejsou, tedy důchodcům. A to je

začátek inflačního kolotoče.

Parlamentní komise Národního shromáždění Francouzské republiky

Růst mezd kvůli inflaci táhne za sebou růst cen zboží a služeb, což

vede k růstu mezd i v energetickém a palivovém průmyslu, takže

rostou znovu i ceny energií a paliv. Když ceny na trhu rostou, nelze

https://aeronet.news/wp-content/uploads/SarkozyBarbarTestimony.jpg
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lidem říct, že nedostanou peníze v požadované kupní síle, aby se

zastavila inflace. Lidé by nepřišli do práce. Jediné skupině lidí, které

to můžete říct, jsou důchodci.

Ti, když nikam nepřijdou, tak na ekonomiku to nebude mít žádný

vliv, právě naopak, národnímu rozpočtu to pomůže, když důchodci

zemřou. Fialova vláda ví moc dobře, že inflace, která před

sebou tlačí šílené ceny drahých paliv a energií, nemůže být

nijak moderována, protože ta inflace je způsobena

energiemi a palivy na vstupech výroby. Jinými slovy, mamutí

inflaci v Evropě může ukončit a zlikvidovat pouze celoevropská válka.

Taková je realita. A doufám, že chápete, proč Evropská unie tak moc

tlačí Evropu do války. Válka má zresetovat inflaci stejně, jako došlo k

resetu inflací všech měn po II. sv. válce.

-VK-

Šéfredaktor AE News

43

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

od nových od starých od palců

https://aeronet.news/donate/
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Návštěvník

Nicolas Sarkozy je po matce sefardským Židem. A nejvýše

zasvěceným zednářem pěti superlóží! Odporná

oportunistická figura židozednářské mašinérie!

Citováno:

 
Žádný z dosud jmenovaných se však v žalostné vrtkavosti nevyrovnal

hned v pěti „oligarchických“ pra-lóžích zabydlenému francouzsko-

židovskému politikovi Nicolasi Sarkozymu. Jeho oportunismus

zjevně nezná žádné meze, stejně jako jeho mocensko-politická

ctižádost. Kolísaje mezi svými vlastními „reakcionářskými“ pra-

lóžemi a jim v principu odpovídajícím „pravým“ spektrem

francouzské veřejnosti na jedné straně, a na druhé straně

„progresivními“ pra-lóžemi zvláště mu blízké francouzské levice,

předvádí již deset let doslova slalom ohledně drze tak nazývaného

„homo-manželství“! „Každopádně se tím projevuje totální nedostatek

vlastního přesvědčení tohoto individua,“ konstatoval výstižně před

nějakým časem Robert Spieler:

 
„Je to on, kdo 1. září 2006 ve ‚Figaro Magazine‘ prohlásil, že je proti

homosexuálním ‚manželstvím‘ a adoptování dětí stejnopohlavními

‚páry‘; 3. září 2006 vychvaluje v [televizním vysílači] TF 1 uznání

homosexuální lásky a navrhuje vytvoření civilní partnerské smlouvy,

roku 2007 zvolen prezidentem, slibuje zanechat zákona o civilním

partnerství, což však poté neudělá. V březnu 2012 vysvětluje ve

‚Figaro Magazine‘, že pro homosexuální páry rezervovaná civilní unie

je protiústavní. Ještě stále v roce 2012, před oznámením

prezidentské kandidatury prohlašuje, že uvažuje o přijetí ‚homo-

manželství‘ do svého programu. A v listopadu 2014 slibuje zrušit

zákon Taubira [jímž byla za jeho rovněž nejvýše zednářského

nástupce Hollanda mezitím ‚civilní unie‘ zavedena], jestliže se

‚pravice‘ dostane k moci. Nebo bude každopádně od základu

přepsána. A v lednu roku 2016 ve své knize slibuje zákon Taubira

nikdy znovu nezpochybnit.“

 
Ano, a mezitím, v červenci 2015, tato ubohá zednářská korouhvička
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ještě dokázala předstírat náklonnost ke „křesťanské kultuře“:

pětinásobný pra-lóžový zednář Sarkozy patřil skutečně ke 30

prominentním signatářům výzvy neměnit žádné katolické církevní

objekty na mešity.

 
(Johannes Rothkranz; Světu vládnou superlóže, str. 158)

Citováno:

 
Nicméně mezi nejvyššími zednáři téže „HATHOR PENTALPHY“,

kteří současnému prezidentovi USA Obamovi občas vnucují své

představy internacionální mocenské politiky, je také – viz výše –

řada předních politiků téměř všech arabských států, Izraele a Íránu,

současný turecký prezident Recep Erdogan, židovský Francouz a

bývalý prezident Nicolas Sarkozy (* 1955, člen ještě i pra-lóží

„EDMUND BURKE“, „GEBURAH“, „ATLANTIS-ALETHEIA“ a

„PAN-EUROPA“), tři Britové, totiž v současnosti ovšem v USA sídlící

talmudista a bývalý ministr, resp. komisař EU Lord Peter

Mandelsohn (* 1953, člen i v pra-lóžích „EDMUND BURKE“ a „DER

RING“); vrcholný manažer Richadr L. Olver (* 1947, člen také pra-

lóží „GEBURAH“ i „THREE EYES“), a bývalý britský premiér Tony

Blair (* 1953, také člen v „EDMUND BURKE“). Tři Němce

Kleinfelda, Schrödera a Kaesera jsme již poznali, ale patří k nim také

bývalý prezident švýcarské Národní banky Philipp Hildebrand (*

1963, kromě toho i člen pra-lóže „JOSEPH DE MAISTRE“), dále již

zmíněný někdejší šéf vlády Španělska José Maria Aznar, Holanďan

Jan Peter Balkenende a Polák Aleksander Kwasniewski, nebo také

bývalý italský prezident senátu Marcello Pera.

 
(Johannes Rothkranz; Světu vládnou superlóže, str. 89)

Johannes Rothkranz; SVĚTU VLÁDNOU SUPERLÓŽE

 
https://www.spiknuti-proti-cirkvi-a-

lidstvu.com/literatura/Svetu_vladnou_superloze.pdf

 

 

Zednářská superlóže „HATHOR PENTALPHA“ a její členové (nejsou

komplet).

https://href.li/?https://www.spiknuti-proti-cirkvi-a-lidstvu.com/literatura/Svetu_vladnou_superloze.pdf
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Uprostřed je Nicolas Sarkozy.

Návštěvník

V Evropě nemůže být mír, dokud se vzájemně východní a západní

Evropa nepřijmou jako sobě rovné, a jediná osa, která může sjednotit

Evropu, je osa Moskva-Berlín-Paříž, která byla uměle narušena před

rokem 1914. Abychom tedy zaručili mír v Evropě, a vyhnuli se

unionismu a nacionalismu, potřebujeme Evropskou konfederaci,

která jako jediná může spojit všechny evropské národy. Když se

uspořádání této evropské konfederace pečlivě navrhne, může se

https://href.li/?https://drako.ru/shared/usr/images/2f/75/47/a14252ac175a5633b4e41d71c8.jpeg
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dosáhnout

žádoucí

rovnováhy

založené na

jednotě v

rozmanitosti,

kterou Evropa

tolik potřebuje.

Státy na

evropském

kontinentu byly

příliš dlouho na

špatné straně

dějin z důvodu

nelogických až

sebevražedných

pohnutek zvát

své nepřátele

dovnitř, a proto

je čas přestat

sedět na

americkém

plotě, a konečně

ho přelézt. Díky

udržování spolupráce s Ruskou federací, která je mnohem

výhodnější než vzájemný konflikt, budou otevřeny dveře

zdrojům pro celou Eurasii, a tento nesmyslný evropský

izolacionismus, který po tisíc let udělal z Evropy sídlo

etnocentrické arogance a agresivního násilí, definitivně skončí.

https://numidia-liberum.blogspot.com/2023/03/langlo-sionisme-

et-la-confederation.html

Návštěvník

https://href.li/?https://www.verlag-anton-schmid.de/images/small/9783946271109__r.jpg
https://href.li/?https://numidia-liberum.blogspot.com/2023/03/langlo-sionisme-et-la-confederation.html
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https://vlkovobloguje.wordpress.com/2023/03/20/gener

al-pezl-vzhledem-k-rozmerum-konfliktu-by-obe-strany-

mely-okamzite-prestat-bojovat-a-zahajit-jednani/

Publikováno 20 března, 2023 | Autor: vlkp
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Přítel Václav mne upozornil na mimořádně zajímavý rozhovor na

Security magazínu. Ten přinesl rozhovor s bývalým ředitelem

Vojenského zpravodajství a bývalým velvyslancem v Afghánistánu

generálem Petrem Pelzem a zajímalo nás, jak on ze svého pohledu

vidí a vnímá situaci na ukrajinském válčišti.

Vzhledem k rozměrům konfliktu by obě strany měly okamžitě přestat

bojovat a zahájit jednání, říká k válce na Ukrajině generál Pelz

1. Pane generále, rusko-ukrajinská válka už trvá přes jeden rok.

Dokázal Vladimir Putin alespoň částečně splnit cíle ,,speciální

vojenské operace“, k níž 24. února 2022 zavelel?

Ve svých odpovědích budu vycházet z ověřitelných skutečností, a

protože je nutné udržet rozumné hranice rozsahu, nemůžu se zabývat

historií, byť i nedávnou – a to ačkoliv události zejména z let 1991,

2004, 2014 a 2015 jsou pro dnešní situaci určující. Během 8 let si

střety s vládní ukrajinskou armádou vyžádaly na východě Ukrajiny

přes 14 tisíc obětí[1]. Je možno konstatovat, že role Ruské federace

byla v tomto období sice významná, ale zlomové události

neiniciovala, pouze na ně reagovala. Týdny předcházející zahájení

„speciální vojenské operace“ (SVO) byly charakteristické

hromaděním vojenské síly jak u hranic Ruska, tak Ukrajiny podél

nárazníkového pásma s tak zvanými republikami Doněckou lidovou a

Luhanskou lidovou. Iniciativu Rusko poprvé převzalo, zatím pouze

diplomatickou, když v prosinci 2021 předalo vládě USA a vedení

NATO návrh smlouvy o vzájemných bezpečnostních zárukách[2],

doprovozených varováním, že pokud USA nebudou adekvátně

reagovat, Ruská federace bude nucena přikročit k blíže neurčeným

https://href.li/?https://vlkovobloguje.wordpress.com/2023/03/20/general-pezl-vzhledem-k-rozmerum-konfliktu-by-obe-strany-mely-okamzite-prestat-bojovat-a-zahajit-jednani/
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opatřením vojensko-technického charakteru. Je třeba mít na paměti,

že již 12. února 2015 byly přijaty Minské dohody II., které ukládaly

ukrajinské vládě a představitelům DLR a LLR aby okamžitě vyhlásily

příměří. Mezi dalšími body ukládaly ukrajinské vládě, aby provedla

ústavní změny ve smyslu decentralizace státu a, ve spolupráci s DLR

a LLR, vypracovala formu autonomie pro DLR a LLR. Následně RB

OSN přijala 17. února 2015 rezoluci 2022, kde ukládá všem

účastníkům Minské smlouvy, to je Německu, Francii, Rusku a

Ukrajině text naplňovat, a v bodě 4. je dokonce konkrétně vyzývá,

aby smlouvy plně implementovali.

Celých 7 let tedy garanti Minské smlouvy ignorovali rozhodnutí RB

OSN. Z nedávných vyjádření Angely Merkelové, Francoise Hollanda

a Petra Porošenka víme, že to nemysleli vážně, byla to jen lest na

Putina s cílem silně vyzbrojit Ukrajinu. Tedy, ne celou, jen západní.

Ale proč silně vyzbrojovat západní Ukrajinu, když by naplněním

rezoluce RB OSN a Minských dohod, byla situace pro Ukrajince

vyřešena? Analytici Kremlu to vyhodnotili tak, že nejprve samozvané

republiky DLR a LLR a následné celé Rusko má být napadeno. Byli v

tom utvrzeni, když v polovině února 2022 násobně zesílilo

ostřelování oblastí DLR a LLR ze strany ukrajinské armády.[3]

Změnil se rovněž způsob, ostřelování nabylo charakteru cílevědomé

dělostřelecké přípravy válčiště. Další důkazy těchto úmyslů viděli

Rusové již řadu let přímo v některých vyjádřeních představitelů vlády

USA[4] i řady západních politologických institutů[5].

Jaké tedy byly konkrétní cíle SVO? Navodit situaci alespoň zhruba

odpovídající Minským dohodám, zachránit rusky mluvící

obyvatelstvo východní Ukrajiny, zabránit USA rozmístit střely

schopné nosit jaderné hlavice v takové blízkosti, že by Rusko nebylo

schopno na ně reagovat, zabránit vstupu Ukrajiny do NATO a

Ukrajinu demilitarizovat a denacifikovat. První cíle byly splněny,

poslední dva body mně nejsou zcela zřejmé, demilitarizace v prvních
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týdnech operace patrně znamenala něco jiného než teď, po roce.

Nyní jde asi o to ozbrojené síly Ukrajiny zcela zničit. Zdá se, že od

toho nejsme daleko.

Pod denacifikací si představuji zbavit ultranacionalisty či nacisty

(nesnažme se nyní o přesnou definici) vlivu na vládu v Kyjevě.

Domnívám se, a zde nejde o fakta ale o úvahu, že činnost Volodymyra

Zelenského bude rázně ukončena. Ať Rusy nebo Američany nebo

samými Ukrajinci. Sázím, že poslední varianta je

nejpravděpodobnější.

Vraťme se ještě k ignorování Minských dohod a zejména k cílené

obstrukci rezoluce RB OSN přímo jejími signatáři. Několika slovy se

nedá vyjádřit rozsah škod, které tím byly – z obecného hlediska –

způsobeny mezinárodním vztahům. Jedná se o sebevražedný

precedens, jehož důsledky ponese v blízké budoucnosti celé lidstvo.

Všimněme si, nikdo z trojice Merkelová, Hollande, Porošenko

netvrdí, že by Rusko bylo bránilo naplnění Minských dohod. Ne, jen

světu prozradili, že Putinovi lhali, že Západ Minské dohody plnit

hodlá, ale nikdy tomu tak nebylo. Je třeba zdůraznit, že tím způsobili

konec Ukrajiny tak, jak jsme

Návštěvník

Ok tady je nejspíš asi dohráno.. Kdo muže at odejde a řekl

bych že co nejdřív.. Není na co čekat,je rozhodnuto. Hrát

to na nějakou “lásku k domovině a vlasti” už není čas a

vlastne ani potřeba protože tohle je už nezachránitelný a bude to

znamenat jen to že tady pochcípate pod rukama těchto fialových

hnusu.. A nezačněte mi tady vykládat s prominutím hovna typu jak

“pravý chlapi tady zustanou a budou svoji zem chránit” atd atd…

Kdyby to tak bylo a ti chlapi existovali tak by to samozřejme nedošlo

až sem… Čechoslovácka mentalita na žadnej fyzickej odpor není

schopna a na nějaky zesraný referenda,volbičky,petice se ONI už

nehrají.. Hezký ráno.. Mějte se a hodne štestí..
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Návštěvník

> … nelze lidem říct, že nedostanou peníze v požadované

kupní síle, aby se zastavila inflace. Lidé by nepřišli do

práce.

Ne, to je jinak. Tohle se samozřejmě děje. Češi se s tím buď smíří,

nebo do té práce skutečně už nepřijdou. Místo nich tam přijdou

Ukrajinci, kteří jsou ochotní pracovat za nižší reálné mzdy.

> Ti, když nikam nepřijdou, tak na ekonomiku to nebude mít žádný

vliv, právě naopak, národnímu rozpočtu to pomůže, když důchodci

zemřou.

to je odklon od konceptuality k populismu. Chápal bych to, a omluvil,

u politické strany. Tady ne.

Návštěvník

 

Nataliya Mikhailivna Vitrenková poslankyně ukrajinského

parlamentu v letech 1995 až 2002,

předsedkyně Progresivní

socialistické strany Ukrajiny a

předsedkyně Rady pravoslavných

žen Ukrajiny. Dvojnásobná

kandidátka na prezidenta

Ukrajiny. Doktorka ekonomie,

před působením v parlamentu

působila jako vysokoškolská

lektorka a výzkumná pracovnice

Ukrajinské akademie věd. Po

převratu na Euromajdanu byla

pronásledována, vyhrožována a

opakovaně napadána neonacisty, a

to jak během demonstrací 9.

května, tak 1. května, a také jí

https://href.li/?https://m.marefa.org/w/images/6/68/Vitrenkoposter.jpeg
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systematicky bránili ve veřejném vystupování pomocí napadání a

bití.

 
Nataliya Vitrenková o ekonomické situaci na Ukrajině: “Současná

situace na Ukrajině je katastrofální. Měla by se srovnávat s tím, jaká

byla před zahájením reforem MMF, kdy byla Ukrajina státem SSSR.

V té době byl její potenciál (z hlediska HDP na obyvatele)

srovnatelný s potenciálem Francie; z hlediska inteligence

obyvatelstva (odhad UNESCO) byla na prvním místě na světě.

Ukrajina měla plné výrobní cykly raket, letadel a lodí. Srdcem

ekonomiky bylo strojírenství; zajišťovalo 40 % vývozu země.

Neexistovala nezaměstnanost, vzdělání, lékařství, sport a kultura

byly pro obyvatelstvo zdarma.

 
Po druhé světové válce se počet obyvatel Ukrajiny zvýšil o 10 milionů

(v roce 1991 jich bylo 52 milionů). Po rozpadu SSSR se základem

reforem staly předpisy MMF. Masová privatizace státního majetku,

vznik komerčních bank a jejich spekulativní aktivity, liberalizace cen,

cel a zahraničních ekonomických aktivit, model levné pracovní síly:

to vše zničilo ukrajinskou ekonomiku.

 
Situace se prudce zhoršila po zimním převratu v letech 2013-2014.

Ukrajina ztratila Krym, utrpěla válkou v Donbasu, deindustrializace

vedla k emigraci více než 8 milionů práceschopných lidí za prací,

kurz měny devalvoval 3,5krát, tarify za komunální služby (účty za

služby) vzrostly 10krát, minimální mzda (v dolarech) se snížila ze 152

dolarů v roce 2013 na 138 dolarů v roce 2018, minimální důchod se

ve stejném období snížil ze 119 na 53 dolarů. V roce 2018 byl HDP o

40 % nižší než v roce 1990. Korupce dosáhla obludných rozměrů,

zahraniční dluh Ukrajiny vzrostl na 78,3 miliardy dolarů (68,7 %

HDP).”

 
V roce 2014 při návštěvě Prahy pronesla proroctví, které se minulý

rok naplnilo: https://youtu.be/wgUxMt5bP3o

Návštěvník

HRA SE BLÍŽÍ KE KONCI – KOMU ZŮSTANE FIALOVEJ

PETR

https://href.li/?https://youtu.be/wgUxMt5bP3o
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Ruská média právě předala nejnovější statistiky amerického

ministerstva financí ohledně umístění amerických státních dluhopisů

v zahraničí. Bylo nám řečeno, že investice Ruska do amerických

vládních dluhopisů na konci ledna činila 67 milionů dolarů, z toho 54

milionů dolarů v dlouhodobých dluhopisech a 13 milionů dolarů v

krátkodobých dluhopisech.

Ruské portfolio se za měsíc zmenšilo více než devětkrát. V prosinci to

bylo 629 mil. USD, v listopadu – 2,092 mld. USD, v říjnu – 2,034

mld. USD Komentáře k této informaci byly krátké a jednoznačné:

Rusko se zbavuje dluhových cenných papírů americké vlády, a to je

skvělé. Ještě před pěti lety činily ruské investice do amerických

státních dluhopisů 96 miliard USD, zdá se, že letos dojde k úplnému

vynulování ruského portfolia státních dluhopisů USA.

Podle amerického ministerstva financí se v lednu zbavilo amerických

státních dluhopisů také mnoho evropských zemí. Čistý prodej těchto

cenných papírů v prvním měsíci tohoto roku činil (miliardy dolarů):

Francie – 12,30; Lucembursko – 11.15; Belgie – 8,59; Irsko – 4,92.

https://href.li/?https://www.tradecz.cz/wp-content/uploads/2021/05/DLUHOPISTCZ.png
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Pravda také je, že některé země demonstrovaly své spojenecké city

vůči Americe tím, že v lednu získaly velké zásilky amerických papírů.

Čisté nákupy cenných papírů amerického ministerstva financí Velkou

Británií tak v prvním měsíci roku dosáhly gigantické částky 50,45

miliardy dolarů, ale Amerika má nějaké záhadné spojence, kteří se

nechtějí prozradit. Působí prostřednictvím offshore jurisdikcí.

Absolutním rekordem pro čisté nákupy amerických státních

dluhopisů v lednu byly Kajmanské ostrovy s 79,03 miliardami

dolarů…

https://www-fondsk-

ru.translate.goog/news/2023/03/17/lubopytnye-statisticheskie-

otkrovenija-amerikanskogo-minfina-58774.html?

_x_tr_sl=ru&_x_tr_tl=cs&_x_tr_hl=cs

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

Londýn podpořil přání Kyjeva nesplatit ukrajinský dluh Ruské

federaci a vytvořil nebezpečný precedens

16. března oznámila agentura Bloomberg zprávu: Ukrajina vyhrála

spor u Nejvyššího soudu Spojeného království ohledně takzvané

„Janukovyčovy půjčky“.

V prosinci 2013 Rusko poskytlo Ukrajině úvěr na podporu

ekonomiky a vyplácení sociálních dávek. Půjčka byla organizována

formou nákupu ukrajinských státních dluhopisů za 5 % ročně se

splatností dva roky ze strany Ruska z prostředků Fondu národního

bohatství (NWF). Kyjevu se podařilo vydat eurobondy za 3 miliardy.

Do podzimu 2015 platil Kyjev úroky z cenných papírů, ale poté

přestal. Navíc požadoval čtyřletý odklad splácení jistiny dluhu a

odepsání části dluhu.

V prosinci 2015 Kyjev oznámil, že se nechystá splatit dluh k datu

uvedenému v podmínkách půjčky. Říká se, že půjčka je komerční,

takže můžete požadovat restrukturalizaci dluhu. Dluh však podle

všech indicií byl suverénní (to potvrdil i MMF) a nesplácení státního

https://href.li/?https://www-fondsk-ru.translate.goog/news/2023/03/17/lubopytnye-statisticheskie-otkrovenija-amerikanskogo-minfina-58774.html?_x_tr_sl=ru&_x_tr_tl=cs&_x_tr_hl=cs
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dluhu je velmi vážná věc. Rating takové země prudce klesá a nelze jí

poskytnout žádné půjčky od mezinárodních finančních institucí

(MMF a Světová banka). MMF však z nějakého důvodu neoznámil

suverénní bankrot Ukrajiny a později jí nadále poskytoval finanční

pomoc, jako by se nic nestalo.

Moskva se odvolala k Nejvyššímu soudu Londýna, který je nejvyšší

instancí ve sporech souvisejících s eurobondy, a v předvečer nového

roku 2015 podala žalobu na splacení všech závazků z „Janukovyčova

dluhu“. A v březnu 2017 soud žalobě Moskvy vyhověl. Kyjev podal

odvolání. Poté Nejvyšší soud Londýna své rozhodnutí nečekaně

zmrazil. Moskva údajně uložila tuto půjčku ukrajinské straně, která

je součástí „nezákonné politické a vojenské agrese ze strany Moskvy“.

Dnes odborníci říkají, že celková výše dluhu se s přihlédnutím k nově

připsaným úrokům přiblížila 5 miliard dolarů. Ukrajinští

představitelé i média byli nynějším novým rozhodnutím londýnského

soudu nadšeni. Zpráva neprošla ani předními západními médii. The

Wall Street Journal publikoval článek Rusko je blokováno od

inkasování 4,5 miliardy dolarů ve sporu o ukrajinské dluhopisy .

https://href.li/?https://www.fondsk.ru/images/news/2023/03/18/or-58784.jpg
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Londýnský precedens bude mít dalekosáhlé důsledky pro

mezinárodní finanční systém. Ukazuje se, že můžete odmítnout

zaplatit peníze z půjčky nebo půjčky, pokud dlužník tvrdí, že mu

věřitel peníze předal násilím. A dobře víme, že celý moderní finanční

systém světa je založen na nátlaku.

Londýn vytváří precedens, který by mohl zasáhnout nejen Británii,

ale celý Západ. Podle Světové banky byl ještě v roce 2010 celkový

dluh zemí třetího světa vůči ekonomicky vyspělým zemím Západu asi

4 biliony dolarů. Pro Západ bude velmi těžké, pokud rozvojové země

odmítnou plnit své závazky s odkazem na precedens Nejvyššího

soudu v Londýně.

https://www-fondsk-ru.translate.goog/news/2023/03/18/london-

sozdaet-precedent-nanosjaschij-udar-zapadu-v-celom-58784.html?

_x_tr_sl=ru&_x_tr_tl=cs&_x_tr_hl=cs

Návštěvník

FRANCOUZI s amiky se zaslouzili o vznik

CESKOSLOVENSKA a ted ridi rozklad nasich zemi protoze

po 89. meli z ceho rozkradat a zit a ted Uz nas muzou

obetovat.

Nevim jestli si Pariz a Berlin uvedomiji do ceho je zidi z Londyna a

Manhattanu navezli. Tentokrat to nebude konflikt jako za stara!

VITE co se deje pred valecnym konfliktem?

 
Odpojuji se jaderne elektrarny a v zapadni evrope Uz jsou odpojene.

Aktivni Priprava na valku v evrope trva pres 10 let ,nejsou armady ,

vsude islamisti , nejsou technologie ani zdroje ani potrava

Vse je Jen propaganda o lepsich zitrcich za pisne smrti anglicanu

kterou nam zpivaji na ceste na popraviste !

https://href.li/?https://www-fondsk-ru.translate.goog/news/2023/03/18/london-sozdaet-precedent-nanosjaschij-udar-zapadu-v-celom-58784.html?_x_tr_sl=ru&_x_tr_tl=cs&_x_tr_hl=cs
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Beha z Toho mraz po zadech , polaci se budou srat na volyn a po

ceste si zaberou CESKOSLOVENSKO?

 
to by byla hruza JELIKOZ jak pan Harabin rekl zpravna tak

jedinnym garantem nasich hranic je sssr – rusko.

Jde videt Ze na vychodu evropy zapadu vubec nezalezi , protoze

zapad Nas povazuje za svou vychodni hranici s ruskem a ta se musi

chranit dokud to sype ale jelikoz Ukrajina je rozbita tak proc nepridat

na zada I nam?

JAKO jedine vychodisko jak zastsvit valky bude obcansky odpor na

pric evropou.

EU je sionisticky plan nove evropy bez evropanu ZADNY mir!

 
Vemte si Sion marxistickou feministickou LgBT pedo agendu

spolecne s islamem ..jsou zamereny na zniceni bilych evropanu , CIM

Vic marxismu Tim lepe pro Islam.

 
Katolictvi se podili na podpore obojiho..

Takze KDE je ochrana Nas evropanu?

 
Sarkozi je hlupak a Jen odvadi pozornost

Návštěvník

I Hitler řešil hospodářskou situaci Německa válkou.

 
USA mají takový státní dluh, že ji chtějí co nejdřív.

Ještě k tomu dronu.

 
Pohádka o havárii amerického dronu z pohledu zkušeného

německého pilota

 
https://necenzurovanapravda.cz/2023/03/pohadka-o-havarii-

americkeho-dronu-z-pohledu-zkuseneho-nemeckeho-pilota/

Návštěvník

Ty jejich kupecky pocty, kdyz uz nas nemohou okradat

vice, tak je tady jeste reseni, abychom se navzajem

pozabijeli.

https://href.li/?https://necenzurovanapravda.cz/2023/03/pohadka-o-havarii-americkeho-dronu-z-pohledu-zkuseneho-nemeckeho-pilota/
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To jsou ti radoby spravci planety, kteri si sve uspechy tak akorat honi

pod kaftanem.

 

 


